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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Nina Larsson (L)

2024/25:582 Gula fackförbund

Det har i närtid uppmärksammats av tidningen Arbetet att arbetsgivare till så 
kallade plattformsarbetare, främst matbud, planerar att starta ett fackförbund. I 
detta fackförbund ska plattformsarbetarna sedermera organiseras. 
Fackförbundet ska heta Plattformsarbetstagarnas förbund.

Historiskt har fackförbund som arbetsgivaren ligger bakom benämnts ”gula” 
fackförbund och avvisats som företeelse på svensk arbetsmarknad. Fria och 
från arbetsgivaren oberoende fackförbund har ansetts vara en hörnsten i den 
svenska arbetsmarknadsmodellen.

Det är än så länge osäkert om skapandet av gula fackförbund är en begynnande 
trend på svensk arbetsmarknad, men det är oavsett en mycket oroväckande 
utveckling.

Min fråga till statsrådet Nina Larsson är därför:

 

Ser statsrådet skäl att agera med anledning av utvecklingen gällande 
tillkomsten av gula fackförbund?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-03
Besvaras senast
2025-04-25


